

tively and expeditiously with appeals taken to it pursuant to this Act.

(4) The Appeal Tribunal shall have an official seal which shall be judicially noticed.

(5) The Appeal Tribunal has as regards the attendance, swearing and examination of witnesses and the production and inspection of documents and as regards other matters necessary or proper for the due exercise of its jurisdiction all such powers, rights and privileges as are vested in a superior court of law.

27. (1) The Chairman of the Appeal Tribunal is the chief executive officer thereof and has supervision over and direction of the work of the Appeal Tribunal including

(a) the apportionment of work among the members thereof and the assignment of a member or members to consider appeals taken to the Appeal Tribunal;

(b) where the Appeal Tribunal sits in panels, the assignment of members to preside over such panels; and

(c) generally, the conduct of the work of the Appeal Tribunal, the management of its internal affairs and the duties of the staff of the Appeal Tribunal.

(2) Subject to the approval of the Governor in Council, the Chairman of the Appeal Tribunal may make rules not inconsistent with this Act governing the carrying out of the affairs of the Appeal Tribunal and the practice and procedure in connection with appeals taken to it.

(3) The Minister may authorize one of the members of the Appeal Tribunal to act as Chairman for the time being in the event of the absence or incapacity of the Chairman or if the office of Chairman is vacant.

28. (1) The Chairman of the Appeal Tribunal shall be paid such salary as is fixed by the Government in Council and each other member shall be paid such fees or other remuneration for his services as are fixed by the Government in Council.

(2) Each member of the Appeal Tribunal is entitled to be paid reasonable travel and living expenses incurred by him in the course of his

(4) Le Tribunal d'appel a un sceau officiel qui est de connaissance judiciaire.

(5) Le Tribunal d'appel a, en ce qui concerne la comparution, la prestation de serments et l'interrogatoire des témoins, la production et l'examen de documents et toutes les questions nécessaires ou utiles à l'exercice de sa compétence, tous les pouvoirs d'une cour supérieure d'archives.

27. (1) Le président est le premier dirigeant du Tribunal d'appel, il assume la surveillance et la direction de ses travaux et notamment

(a) répartir les travaux entre les membres et désigner les membres chargés d'entendre les appels dont le Tribunal d'appel est saisi;

(b) nommer, au besoin, les présidents d'audience; et

(c) déterminer, d'une façon générale, la conduite des travaux du Tribunal d'appel, sa régie interne et les fonctions de son personnel.

(2) Sous réserve de l'approbation du Gouverneur en conseil, le président du Tribunal d'appel peut, dans la mesure compatible avec la présente loi, régler les affaires du Tribunal d'appel et établir des règles de pratique et de procédure applicables aux appels qu'elle entend.

(3) Le Ministre peut désigner un président suppléant parmi les membres du Tribunal d'appel en cas d'absence ou d'empêchement du président ou de vacance de son poste.

28. (1) Le président du Tribunal d'appel reçoit le traitement que fixe le Gouvernement en conseil et les autres membres reçoivent, en compensation de leurs services, la rémunération, notamment sous forme de jetons de présence, que fixe le Gouvernement en conseil.

(2) Les membres du Tribunal d'appel ont droit au remboursement des frais de déplacement et de séjour raisonnables engagés dans

Official seal

Powers

Chairman of Appeal Tribunal

Rules

Acting chair

Salary of Chairman and members of Appeal Tribunal

Expenses

Powers of Appeal Tribunal

Powers

Functions of President

Rules of Practice

President and Deputy

Treatment of President and members of Appeal Tribunal

Expenses